
قول مي دهم که تيم باصلابتي درست کنيم
س��ه بازي تنها ي��ک امتي��از ماحصل کار 
شاگردان منصوريان است. نتيجه اي دور از 
انتظار که سروصداي هواداران استقلال را 
درآورده اس��ت. منصوريان پس از شکست 
برابر نفت گفت: »روند بسيار خوبي در اين 
ديدار داشتيم و يک غفلت باعث شد نتيجه را 
از دست بدهيم. بازيکنانم فکر مي کردند دقيقه ۸۶ بازي تمام شده است و 
ما سه امتياز را گرفته ايم. نفرات با تجربه بايد جوان ترها را بيدار مي کردند. 
چند اشتباه استراتژيک در ۱۰ دقيقه پاياني داشتيم و بايد جريان بازي را 
عوض مي کرديم. در يک لحظه بازيکنان به خواب رفتند و به بازيکنان در 
رختکن گفتم همه تيم ها سالي دو بار فرصت دارند تا مستقيم بازي آنها 
پخش شود و در يک لحظه بازي را جبران مي کنند. به هر حال من قول 

مي دهم تيم باصلابتي را براي ادامه ليگ درست کنم.«

اشک و تأسف سهم تيراندازي ايران از المپيک
شش��مي الهه احمدي در المپيک ريو موفقيت خوبي براي اين تيرانداز 
و تيراندازي ايران محسوب مي ش��ود، اما وقتي به گذشته نگاه مي کنيم 
بيش از پيش به مظلوميت المپين هاي اين رش��ته پي مي بريم. از يک 
سال پيش که روند سهميه گرفتن هاي تيم ملي تيراندازي سير صعودي 
به خود گرفت عالم و آدم گفتند که اي��ن تيم نياز به حمايت هاي جدي 
و برنامه ريزي دقيق دارد. کس��ب پنج س��هميه ارزش آن را داش��ت که 
آقايان مسئول با نگاهي جديد به داد تيراندازي برسند و با برطرف کردن 
چالش هاي متداول اين رشته راه را براي افتخارآفريني تيراندازان فراهم 
کنند، با اين حال انتقادها و هشدارهاي يک ساله رسانه ها هم تغييري در 
رويه حاکم ايجاد نکرد و آنها که مي توانستند بخشي از مشکلات را حل 
کنند خصومت هاي شخصي و جناحي شان را به منافع ملي ترجيح دادند 
تا سهم شانس اصلي مدال تيراندازي ايران در المپيک، چشمان اشکبار 
باشد. الهه احمدي همان بانوي ملي پوش تيراندازي است که در اين سال ها 
بارها شايستگي هايش را نشان داده و به همه ثابت کرده توانايي هايش از 
حريفان قدرتمند خارجي اش بيشتر نباشد کمتر هم نيست. در ماه هاي 
اخير احمدي درخشش را در رده بندي فدراسيون جهاني نيز نشان داد. 
ايستادن در رده اول دنيا افتخار بزرگي براي ورزش بانوان ايران بود اما به 
جاي آنکه از اين موقعيت ايده آل و حتي استراتژيک استفاده کنيم و رشد 
ورزش بانوان کشورمان را با گرفتن يک مدال همچون مشتي محکم به 
دهان بيگانگان بزنيم دست روي دست گذاشتيم تا شانزدهم مرداد از راه 
برسد و الهه احمدي در دهکده المپيک با تکيه بر توانايي هاي خودش با 
حريفان رقابت کند. اين بانوي تيرانداز در المپيک لندن و در اولين حضور 
در اين آوردگاه بزرگ عنوان ششم بازي ها را از آن خود کرد، مقامي که 
چهار سال پيش به عنوان بهترين عملکرد تاريخ ورزش بانوان ايران به ثبت 
رسيد. از آن زمان به بعد تيراندازي کشورمان پيشرفتي جدي و حرفه اي 
را تجربه کرد. حضور در تورنمنت هاي بين المللي، کسب چند مدال در 
بازي هاي آسيايي و رقابت با بزرگان جهان، سبب شد تا اميدها براي کسب 
مدال المپيک در رشته تيراندازي افزايش يابد؛ به ويژه در بخش بانوان که 
هم چهار سهميه در المپيک دارد و هم الهه احمدي که هفته ها نفر اول دنيا 
بود را در ترکيب داشت. منتها از همان که مي ترسيديم سرمان آمد. در حالي 
که مي توانستيم روز اول بازي ها را با کسب يک مدال آغاز کنيم تنها يک 
مقام ششمي به کاروان ايران رسيد. چطور مي توان قبول کرد ورزشکاري که 
در عرض چهار سال گذشته تا اين اندازه پيشرفت داشته و حتي صدرنشيني 
در رنکينگ جهاني را هم تجربه کرده نتواند در دومين المپيکش مدال 
کسب کند. آن هم در شرايطي که تکرار مقام ششم در المپيک به اندازه 
کسب مدال دش��وار اس��ت و احمدي با اختلافي ميلي متري دستش به 
مدال نرسيد. فراموش نکنيم الهه احمدي رقبايي را پشت سرگذاشت که 
همگي جزو بهترين تيراندازان جهان به شمار مي روند و با بهترين امکانات 
و تدارکات راهي ريو ش��ده بودند. ولي وضعيت تيراندازان ايراني زمين تا 
آسمان با رقباي المپيکي شان فرق مي کرد. در روزهايي که همه رقبا براي 
تير زدن به هدف همه جور امکاناتي را در اختيار ورزشکارانشان قرار داده 
بودند، تيراندازان ايراني در حسرت داشتن فشنگ سوختند و هربار هم که لب 
به انتقاد گشودند کسي توجهي به آنها نکرد. بحران مالي فدراسيون، پرداخت 
نشدن دستمزده سرمربي، لغو پي در پي سفرهاي برون مرزي و در نهايت از 
بين رفتن تمرکز المپيکي ها مهم ترين چالش هايي بود که نتيجه اش را در 
المپيک ديديم، نتيجه اي تلخ که حتي اشک هاي الهه احمدي نيز از تلخي آن 
را کم نکرد. حالا آنها که بايد پاسخگو باشند خودشان را به بي خيالي زده اند 
و به روي مبارک نمي آورند. همان ها که در حساس ترين زمان باقي مانده 
تا المپيک به جاي آنکه در کنار المپين ها باشند رو در رويشان ايستادند و 
براي پرداخت به موقع بودجه مصوب وقت تلف کردند. روزهايي که بايد الهه 
احمدي و نجمه خدمتي با تمرکز بالا و بدون دغدغه هايي که تنها مختص 
ورزش ايران است تمرين مي کردند تا دقيق تر از اينها تيراندازي کنند، لغو 
مکرر سفرهاي از پيش تعيين شده و تورنمنت هاي خارجي روي اعصابشان 
بود. از طرفي بحران کمبود فشنگ داد همه را درآورده و سرمربي خارجي 
هم که ماه ها حقوقش به تعويق افتاده بود. المپيک 2۰۱۶ براي الهه احمدي 
به پايان رسيد. اگرچه ششم شدن او در المپيک براي ورزش بانوان ايران 
ارزش مدال را دارد، اما هدر رفتن چهار سال از عمر يک ورزشکار و دوري او 

از فرزند و خانواده اش را توجيه نمي کند.

شب تلخ بارسا در ومبلي 

شكست ناباورانه آبي اناري ها برابر ليورپول
باش�گاه هاي اروپاي�ي،  در تمرين�ات پيش فصل خ�ود ديدارهاي 
تداركاتي نيز براي آماده س�ازي هرچه بيشتر در نظر گرفته اند كه 
برخي از اين ديدارهاي دوستانه با نتايجي غيرمنتظره همراه است. 
مهم ترين بازي تدارکاتي شنبه شب، ديدار دوستانه بارسا و ليورپول در 
چارچوب جام قهرمانان بين المللي در ورزشگاه ومبلي شهر لندن بود 
که با نتيجه دور از انتظار و شکست 4 برصفر آبي اناري ها به پايان رسيد تا 
ومبلي که هميشه براي بارسايي ها يادآور خاطرات خوبي بود، با نمايش 
درخشان شاگردان يورگن کلوپ به يک کابوس تمام عيار تبديل شد. 
نتيجه تحقيرآميزي که سرمربي بارسلونا آن را نتيجه روزي پراشتباه 
برابر سرخپوشان مرسي سايد مي خواند: »قطعاً اين بهترين روزمان نبود 
و اين نگران کننده است. ما در اين بازي مرتکب چندين اشتباه شديم. 
پس از دريافت گل اول، موقعيت هايي براي گش��ودن دروازه ليورپول 
داشتيم، اما به جاي استفاده از آنها اجازه داديم حريف به دو گل ديگر 
برس��د. البته بازي هاي پيش فصل اين طور هستند و بايد اين نتيجه را 
بپذيريم. اما شکست در هر بازي به  هر حال لطمه مي زند، هرچند بارسا 
تيمي نيست که شکستي اين چنيني را تجربه نکرده باشد. اگرچه اصلًا 
انتظار چنين نتيجه اي را نداشتم و بازي نااميدکننده اي ارائه داديم، اما 
من نگران آينده بارسلونا نيستم. زيرا همه چيز طبق برنامه پيش مي رود. 
ما هنوز در تمرينات آماده سازي پيش فصل قرار داريم و چنين اتفاقاتي 
عجيب نيست. ضمن اينکه ليورپول به نسبت بارسا تمرينات و بازي هاي 

دوستانه بيشتري را در پيش فصل انجام داده است. 
کلوپ، سرمربي آلماني ليورپول با وجود آنکه تيمش با چهار گل بارسلونا 
را شکست داده است اما بهتر بودن از بارس��لونا را ديوانگي مي داند: »اين 
ديدار براي ما بسيار مهم و مفيد بود. بارسلونا با وجود اينکه با چهار گل تن 
به شکست داد اما نمايش بدي نداشت و اين ديوانگي است اگر بگويم به 
خاطر اين پيروزي، بهتر از بارسلونا هستيم، اما به شاگردانم افتخار مي کنم و 

اميدوارم در فصل جديد ليگ جزيره هم نتايج خوبي به دست آوريم.«
جوردن هندرسون، کاپيتان قرمزهاي آنفيلد هم بعد از پيروزي قاطعانه 
ليورپول تأکيد کرد که بهترين تيم دنيا را شکس��ت داديم: »ما نمايش 
فوق العاده اي داشتيم؛ يک نمايش بس��يار خوب. آن هم مقابل تيمي که 
احتمالاً بهترين تيم دنياست و بهترين بازيکنان دنيا را دارد. اين يک آزمون 
بزرگ براي ما بود که با تمام وجود براي کسب بهترين نتيجه در آن تلاش 

کرديم و در نهايت پاداش بازي خوبمان را با چهار گل گرفتيم.«

برنامه خاص پپ در منچسترسيتي

بايد وقت بيشتري با بازيكنان بگذرانم
گوارديولا، هميش��ه روش خاص خ��ودش را دارد براي آماده س��ازي 
تيم هايش. روش��ي متفاوت ک��ه البته ج��واب هم مي ده��د. پپ، در 
منچسترسيتي هم مي خواهد از همان روش هاي خاص خودش براي 
گرفتن بهترين نتيجه اس��تفاده کند و معتقد اس��ت براي آنکه بتواند 
بهترين بازي را از بازيکن��ان تيمش بگيرد، بايد زمان بيش��تري را در 
کنار آنها س��پري و بهترين رابطه را با آنها برقرار کند: »ش��ما به عنوان 
يک س��رمربي، براي ش��ناختن بازيکنان تان بايد با آنها زندگي کنيد. 
بايد با آنها غذا بخوريد، با آنها صحبت کنيد و با آنها تمرين کنيد تا آنها 
را بشناسيد. چراکه در آن صورت مي توانيد موفق باشيد و به آنچه که 
مي خواهيد برسيد. من از اردوي پيش فصل تيمم بسيار راضي هستم، 
همين طور از رفتار تم��ام بازيکنانمان در اين اردو. ب��ه  نظر من از نظر 
روحيه و شخصيت، ما تيمي واقعي خواهيم بود و اين همان چيزي است 
که من مي  خواهم. اعضاي تيم ما س��عي مي کنند که به يکديگر کمک 
و رو به جلو حرکت کنند. آنها توپ را هم که در اختيار نداشته باشند، 
جنگنده ظاهر مي ش��وند و من اين روحيه جنگجويي را دوست دارم. 
من دوس��ت دارم ببينم که تيم مبارزه مي کند و منچسترسيتي،  براي 
رس��يدن به موفقيت از همين راه مي رود و مبارزه مي کند.« در ابتداي 
تابستان امسال، پپ گوارديولا، سرمربي اسپانيايي و سابق بارسا و بايرن 
براي هدايت من سيتي به انگليس سفر کرد. س��فري که ونگر آن را به 
سود منچسترسيتي مي خواند: »س��ران منچسترسيتي، گوارديولا را 
براي بهبود آمار اين تيم در برابر تيم هاي بزرگ استخدام کرده اند. پپ 
براي بازي هاي بزرگ استخدام شده و با توجه به روش هاي خاصي که 
در آماده سازي و پيشبرد تيم هايي که هدايت آنها را به دست مي گيرد، 

دارد  روزهاي موفقي را مي تواند در آينده براي او متصور شد.«

زهرا نعمتي در تيروكمان و پوريان نوروزيان در 
تيراندازي نمايندگان كشورمان در سومين روز 
المپيك ريو هستند.  در روز اول پس از اينكه 
در رشته تيراندازي الهه احمدي مقام ششمي 
المپيك لن�دن را اين بار در ريو تك�رار كرد و 
نجمه خدمتي نتوانست به فينال برسد، رشته 
ملي پوشان پينگ پنگ و دوچرخه سواري هم 
رقابت ش�ان را برگزار كردند، اما نتوانس�تند 
انتظ�ارات را برآورده كنن�د و از دور رقابت ها 
كنار رفتند تا براي شنيدن خبرهاي خوش از 
برزيل هم�ه در انتظار روزهاي آينده باش�ند. 

  حذف سه نماينده پينگ پنگ
نوش��اد عالميان، نيما عالميان و ندا شهس��واري، 
نماين��دگان پينگ پن��گ کش��ورمان در روز اول 
رقابت هاي المپيک بودند که حاصل کار آنها سه 
شکست و يک برد بود. نيما عالميان که در دور اول 
توانسته بود، حريف امريکايي اش را شکست دهد، 
بامداد دي��روز در دور دوم به مصاف پينگ پنگ باز 
اهل روماني رفت و با شکست 4 بر يک مقابل اين 

ورزشکار، از دور رقابت ها کنار رفت. عالميان پس 
از حذف از المپيک گفت: »رنکينگ حريف از من 
بهتر بود و به سبب اين شکست از مردم عذرخواهي 
مي کنم. حريفم را مي شناختم و بايد اعتراف کنم از 
من خيلي بهتر بود. البته داور در اين ديدار قضاوت 
مناسبي نداش��ت و روي اعصابم بود. در مجموع 
عملکردم در اين مسابقات معمولي بود و اميدوارم 
در بازي هاي آسيايي و جهاني و همچنين المپيک 
بعدي عملکرد بهتري داشته باشم. تلاش مي  کنم 
که بالاخره يک مدال جهاني ي��ا المپيک را براي 
کشورم کس��ب کنم و در همين راس��تا به زودي 

تمريناتم را از سر مي گيرم.«
نوشاد عالميان هم که در دور اول استراحت داشت، در 
دور دوم در مصاف با بويان توکيچ اسلوونيايي 4 بر يک 
شکست خورد تا حذف زودهنگامي را تجربه کند. کنار 
رفتن نوشاد در همين ابتداي کار از المپيک، باعث شد 
تا او به شدت از مديريت سابق فدراسيون گلايه کند: 
»وقتي که رنکينگ 4۰ دنيا بودم، رهايم کردند. کسي 
پشت من نبود. فکر نکنيد چون عصباني هستم و از 

بازي ها حذف ش��دم اين حرف ها را مي زنم. نه اصلًا 
اينگونه نيس��ت. چندين س��ال مرا از اردوها بيرون 
کردند. زارع پور، رئيس قبلي فدراسيون تنيس روي 
ميز مرا ۱۰ سال عقب انداخت. بدتر از اين نمي شد اما 
آينده را خوب مي بينم.« البته مربي تيم ملي تنيس 
روي ميز، نداش��تن تمرکز را يک��ي از دلايل حذف 
نوشاد عالميان از المپيک 2۰۱۶ ريو عنوان کرد. ندا 
شهسواري ديگر پينگ پنگ باز کشورمان که در رده 
29۰ رنکينگ دنيا قرار دارد، هم در ديداري نزديک 
در حالي که بازي 2 بر صفر باخته را 2 – 2 کرده بود 
اما در نهايت با نتيجه 4  بر 3 بازي را به نماينده بلاروس 
که در رنکينگ 9۰ دنياست، واگذار کرد و حذف شد. 
شهسواري پس از اين شکست گفت: »وقتي فيلم 
بازي هايش را چند روز پيش ديده بودم، فکر مي کردم 

کار راحت تري در پيش دارم اما اين گونه نبود.«
شکست شهس��وراي در ش��رايطي بود که سيما 
ليموچي، سرمربي تيم ملي پينگ پنگ به دليل 
تأخير پروازش به ريو، نتوانست به موقع به سالن 

برسد و شهسواري را کوچ کند. 

  سنگفرش عامل حذف دوچرخه سواران!
سه دوچرخه سوار المپيکي کش��ورمان هم در روز 
اول در ماده اس��تقامت جاده رکاب زدن��د. در اين 
رقابت قادر ميزباني، ميرصمد پورسيدي و آروين 
معظمي گودرزي حضور داشتند که البته هيچ کدام 
از آنها نتوانستند به خط پايان برسند. اين شرايط 
در حالي رقم خ��ورد که پورس��يدي و ميزباني در 
ميانه مسير به زمين خورده بودند، البته به جز سه 
رکابزن ايران، 7۶ دوچرخه سوار ديگر نيز نتوانستند 
به خط پايان برسند. با اين حال سرمربي تيم ملي 
دوچرخه سواري بدشانس��ي و رئيس فدراسيون 
هم سنگفرش داشتن مس��ير را دليل اين ناکامي 
عنوان کرده اند. مصطفي چايچي، س��رمربي تيم 
ملي دوچرخه سواري گفت: »اگر بدشانسي سراغ 
رکاب زنان ايران نمي آمد قطعاً يکي از ورزشکاران 
ما جزو 3۰ تا 4۰ نفر اول قرار مي گرفتيم.« خسرو 
قمري هم گفت: »رکابزنان ما ج��اي خوبي براي 
تمرين روي سنگ فرش ندارند و در مسابقات درست 

از همين نقطه ضربه مي خوريم.«
  زهرا نعمتي وارد مي شود

امروز در روز سوم رقابت هاي المپيک، ورزشکاران 
کش��ورمان در دو رش��ته تيروکمان و تيراندازي 
رقابت ش��ان را برگزار مي کنند. زه��را نعمتي که 
به عنوان ورزش��کار پارالمپيکي تاريخ کشورمان 
توانسته سهميه المپيک را کس��ب کند، امروز از 
ساعت ۱۶:3۰ رقابتش را برگزار مي کند. نعمتي که 
در مرحله تعيين رنکينگ به کسب ۶۰9 امتياز در 
بين ۶4 نفر چهل و نهم شد، امروز در اولين رقابت 
خود در مرحله  يک سي و دوم تيراندازي بازي هاي 
المپيک ريو، برابر اينا اس��تفانووا از روسيه برگزار 
مي کند. نعمتي پيش از اين مسابقه گفت: »اندک 
ورزشکاران معلولي که در المپيک شرکت کرده اند 
اما هيچ يک از آنها مدال نگرفته اند. واقعاً هم کسب 
مدال توسط يک ورزشکار پارالمپيکي در المپيک 
سخت است به خصوص در تيروکمان که در رقابت 
با چنين افرادي مدال بگيريم خيلي دشوار است، اما 

اميدوارم بتوانم بهترين عملکرد را داشته باشم.« 
پوريا نوروزيان هم در رشته تفنگ ۱۰ متر بادي 
مردان ديگ��ر نماينده کش��ورمان در رقابت هاي 
امروز المپيک ريو اس��ت که از ساعت ۱۶:3۰ در 
خط آتش قرار مي گيرد. اين ورزشکار ايلامي که 
مقام چهارم بازي هاي آس��يايي را در کارنامه اش 
دارد مي گويد: »اميدوارم عملکردم در اردوي هاي 
قبل از المپيک را در ريو تکرار کنم و به فينال برسم 

چون فينال زن خوبي هستم.«

13 |  1437 ذيقع��ده   5  |  1395 م��رداد   18 دوش��نبه 

انتظارات برآورده نشد
انتظارات از پينگ پنگ ب��ازان ايران بيش از 
آن چيزي بود که به نمايش گذاش��ته شد، 
اما اين انتظارات برآورده نشد. البته عملکرد 
ندا شهسواري بسيار عالي بود و نمايش قابل 
قبولي از خود ارائ��ه داد اما برادران عالميان، 
 خصوصاً نوشاد بسيار دور از انتظار ظاهر شد. 
نوش��اد يک بازيکن کاملًا بيگانه با استرس 
است اما متأسفانه در مسابقه درگير استرس 
شده بود به طوري که بعد از سرويس،  برنامه 
خاصي از او شاهد نبوديم و فقط شاهد بک هند زدن او بوديم و نه خبري از 
فورهند بود و نه آن ضربه هاي مهلکي که بازي هاي او را جذاب مي کرد. درست 
است که نقطه قوت نوشاد روي ضربات بک هند است اما اين بدان معنا نيست 
که او در ساير حرکات ضعف دارد، اما نوشاد، نوشاد هميشگي نبود. نيما هم 
همين طور. انتظارات از او بسيار زياد بود. برادران عالميان بسيار پرتلاش و 
سختکوش هستند اما نيما در اندازه تمريناتش هم ظاهر نشد. شايد به دليل 
مسائل روحي رواني بود. مخصوصاً که داور با گرفتن سرويس از نيما  او را دچار 
استرس و نگراني کرد تا نتواند عملکرد واقعي خود را به نمايش بگذارد. در حالي 
که انتظار مي رفت آنها در مراحل بعدي يا مثلاً در مصاف با پرتغالي ها حذف 
شوند. البته المپيک جاي تجربه اندوزي نيست و نمي توانيم بگوييم بازيکنان 
ما بي تجربه هستند اما شرايط مسابقه نيز خيلي تأثيرگذار است، به خصوص 
که بازي ها حذفي است و جايي براي جبران نيست اما نمره قبولي را در اين 
بين بايد به ندا شهسواري داد که با وجود باخت،  برخلاف برادران عالميان بازي 
زيبايي به نمايش گذاشت و باخت. شايد اگر مربي ندا در کنار او بود،  خصوصاً 
در گيم هفتم و گيم فينال که مسائل روحي رواني تأثير فراواني دارد، اما شرايط 
مهيا نشد تا نتوانيم آن طور که بايد نتيجه بگيريم. البته اين در حالي است که 
تصميم گيري در صدم هاي ثانيه بسيار سخت است و به سادگي نيست که ما از 
بيرون شاهد آن هستيم. نمي توان منکر زحمتي شد که پينگ پنگ بازان ايران 
در ريو و حتي قبل از آن کشيدند با اين وجود اما انتظاراتي که از آنها مي رفت را 
شاهد نبوديم اما ياد گرفتيم که بايد خيلي بيشتر از اين تلاش و تمرين کنيم.
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چـهـرهها

88498432سرويس ورزشي

ثانيه ها قهرمان را مشخص مي کند
با پيروزي که در مقابل گس��ترش فولاد 
به دست آورد باعث ش��د تا در هفته سوم 
پرس��پوليس صدرنش��ين ش��ود. برانکو 
ايوانکوويچ، س��رمربي پرسپوليس درباره 
پيروزي تيمش در تبريز مقابل گسترش 
فولاد نيز گفت: »ليگ تازه آغاز شده است و 
ما دو بازي سخت را در خارج از تهران برگزار کرديم. توانستيم در خانه 
سايپا و گسترش فولاد دو پيروزي را کسب کنيم تا به اينجا عملکرد 
خيلي خوبي داشتيم و طبيعي اس��ت که خوشحال باشيم. سعي 
مي کنيم اين روند را ادامه بدهيم. البته پيروزي برابر گسترش فولاد 
وقتي ارزشمند مي شود که صبا را شکست دهيم. هيچ بازي ساده اي 
وجود ندارد. ثانيه ها قهرمان ليگ را مشخص مي کند. اين مسئله را 

سال گذشته و دو سال گذشته به وضوح ديديم.«

شيوا نوروزي

دغدغه دور از انتظار لوزانو در المپيک
با وج��ود اينکه هم��ه ت��لاش مي کنند 
ورزش��کاران ايران در المپيک از هرگونه 
حاشيه به دور باشند اما سرمربي تيم ملي 
واليبال در اظهارنظر عجيب خود قبل از 
بازي با آرژانتي��ن از لباس هاي تيم ملي 
انتقاد کرد. رائول لوزانو، سرمربي تيم ملي 
واليبال قب��ل از اولين بازي تي��م ملي ايران در تاري��خ المپيک در 
اظهارنظري عجيب با انتقاد از شرايط لباس هاي تيم ملي گفت: »تيم 
ملي واليبال از سوي کميته ملي المپيک مجبور شده که لباس هايي 
که آنها تعيين کرده اند را استفاده کند و به دليل محدود بودن تعداد 
اين لباس ها با مشکل مواجه شده اند. کميته ملي المپيک دو دست 
لباس را به تيم ملي داده است و به دليل تمرينات تيم ملي و تعريق 

بازيکنان آنها مجبورند در صف خشکشويي بمانند.«

اشک هايي به ارزش مدال
چشمان گريان بانوي تيراندازي ايران حرف هاي زيادي براي گفتن دارند. 
الهه احمدي در عين شايستگي باز هم روي پله ششم المپيک ايستاد. او 
با اينکه بعد از مسابقه لبخند زد و براي همه دست تکان داد، اما لحظاتي 
بعد در کنار سرمربي تيم، رئيس فدراسيون و در آغوش هم تيمي اش بغض 
ترکاند و گريست. گريه اي که مي توانست تبديل به خنده شود اگر تيرها به 
موقع مي رسيد. اگر اردوها به موقع برپا مي شد و اگر اين همه قصور صورت 
نمي گرفت تا حداقل دوري چند ماه از فرزند با کسب مدال خوشرنگ و 
ارزشمند المپيک جبران شود نه اينکه جايش را اشک، آه و حسرت بگيرد. 

هرچند که تلاش بانوي تيرانداز ايران براي ما ارزش همان مدال را دارد. 

يکي از معروف ترين ورزشکاران معلولي که در المپيک نيز پا به ميدان 
گذاشته پيستو ريوس، دونده آفريقاي جنوبي در المپيک لندن بود 
که با دو پاي مصنوعي در لندن دويد و در پارالمپيک قهرمان شد، 
اما ش��هرت او بيش��تر از اين مربوط به قتل نامزدش بود که پس از 
پارالمپيک اتفاق افتاد. ديروز همزمان با آغاز المپيک پيستو ريوس 
دوباره خبرساز شد آن هم به دليل اقدام به خودکشي در زندان، او 

که به شش سال زندان محکوم شده است در سلول اقدام به بريدن 
رگ دست خود کرد که نگهبانان زندان بلافاصله متوجه شدند و در 
سلول او چند چاقو پيدا و او را روانه بيمارستان کردند. پيستو ريوس 
در جريان المپيک 2۰۱2 لندن با حضور در رقابت هاي دو و ميداني 
تمام نگاه ها را به عنوان يک ورزشکار معلول موفق به خود جلب کرد 

اما بعد از آن کاري کرد که دنيا او را به چهره يک جاني شناخت.

خودکشي نافرجام پيستو ريوس

هاژينو به وعده اش عمل کرد
شناگر معروف ژاپني به آنچه وعده کرده بود، عمل کرد و به درخشش و 
يکه تازي امريکايي ها در شناي 4۰۰ متر کرال پشت پايان داد. کوزوکه 
هاژينو که در رقابت هاي المپيک لندن به مقام سوم رسيده بود، در ريو موفق 
شد با ثبت رکورد 4 دقيقه و ۶ثانيه و 5 صدم ثانيه چيس کاليس امريکايي را 

پشت سر بگذارد و به مدال طلاي اين ماده شنا دست پيدا کند.

تيراندازي به مرکز رسانه اي
در ادامه س��ريال بمب گذاري و ناامني در رقابت هاي المپيک ريو 
خبرگزاري رويترز از دو ش��ليک گلوله در مرکز رس��انه اي بازي ها 
خبر داد. پليس ريو اعلام کرد که عامل تيراندازي به مرکز رسانه اي 
دستگير شده و هيچ ارتباطي با گروه هاي تروريستي ندارد بلکه يک 
بيمار رواني است که به خاطر جنون آني اقدام به اين کار کرده است.

نيروهاي اطلاعاتي امريكا در برزيل
سازمان سيا بيش از هزار نفر از نيروهاي خود را براي رقابت هاي المپيک 
ريو به برزيل فرستاده اس��ت. بنا به گزارش هاي رسيده امريکا براي 
حمايت از دولت برزيل در برگزاري بازي ها بيش از هزار نفر از مأموران 
اطلاعاتي خود را در قالب غواص، تکاور و باديگارد به ريو فرستاده تا با 

کمک نيروهاي امنيتي برزيل، امنيت مسابقات را حفظ کنند.

نادرشاملو

کارشناس پينگ پنگ

رئيس کميته فوتسال سرپرست باشگاه استقلال شد!
سيدرضا افتخاري، رئيس کميته فوتسال فدراسيون فوتبال به عنوان 
سرپرست جديد باشگاه استقلال انتخاب ش��د. اين انتخاب در حالي 
صورت گرفته که هنوز از سوي وزارت ورزش و جوانان اعلامي در اين 
مورد انجام نشده است. بعد از برکناري بهرام افشارزاده از مديريت باشگاه 
استقلال، رضا حسني خو به عنوان سرپرست استقلال انتخاب شده بود 

که حسني خو 4۸ ساعت بعد از اين حکم از سمت خود کنار رفت. 
------------------------------------------------------------

غيبت مجيد فرزين در اردوهاي پارالمپيک
محمد تابع، سرپرست انجمن وزنه برداري جانبازان و معلولان در رابطه 
با غيبت مجيد فرزي��ن وزنه بردار وزن ۸۰ کيلوگ��رم در اردوهاي تيم 
اعزامي به بازي هاي پارالمپيک ريو گفت: »اين حضور بستگي به نظر و 
صلاحديد فدراسيون جانبازان و معلولان دارد. البته هنوز بررسي لازم 
صورت نگرفته و مشخص نيست به اردوي بعدي دعوت مي شود يا نه.« 
------------------------------------------------------------

بانوان موتورسوار مي شوند
وزارت ورزش و جوانان با راه اندازي رشته موتورسواري بانوان موافقت کرد. 
رباب شهريان، معاون امور ورزش بانوان وزارت ورزش در نامه اي خطاب به 
محمود صيدانلو، رئيس فدراسيون موتورسواري و اتومبيلراني تأکيد کرد: 
»بازگشت به مکاتبه به عمل آمده آن فدراسيون پيرامون راه اندازي رشته 
موتورسواري بانوان و براساس بررسي هاي به عمل آمده، برگزاري دوره هاي 

آموزشي و مسابقات داخلي در فضاي ويژه بانوان محدوديتي ندارد.«

سعيداحمديان
المپيك

دنيا حيدري

نعمتي به دنبال خلق شگفتي در ريو
 دوچرخه سواران به خط پايان المپيك نرسيدند، پينگ پنگ بازان زود حذف شدند

آرزويم طلاي المپيک است
حميد س��وريان، دارنده مدال طلاي المپيک لندن در ريو به دنبال دومين طلاي خود است. 
کشتي گير 59 کيلوگرم فرنگي ايران که با شرايط حساس و خاصي موفق به کسب سهميه 
حضور در المپيک 2۰۱۶ شد حالا در آستانه عزيمت به برزيل از آرزوي بزرگش مي گويد: 
»با توکل به خدا، دوست دارم دومين مدال خود را در المپيک کسب کنم. در حال حاضر 
کسب اين مدال بزرگ ترين آرزوي ورزشي زندگي من محسوب مي شود. تلاش کرده ام و 
کارهايي که لازم بوده را انجام داده ام، زحمت کشيده ام و روزهاي خيلي سختي را براي 
کسب سهميه المپيک پشت سر گذاشته ام.« سوريان ادامه داد: »دو ماه درگير 
مسابقات بسيار طاقت فرسايي بودم و نزديک به 2۱ کيلوگرم وزن کم کردم. 
خدا را شکر در نهايت به المپيک رسيدم چون همين حضور يک افتخار 
محسوب مي شود ولي با توجه به انتظاري که از خودم دارم و زحماتي که 
کادر فني کشيده، احساس مي کنم المپيک بايد با اتفاقات خوبي برايم 
تمام شود. ان شاءالله مردم عزيزمان ما را دعا کنند تا اتفاقات خوبي هم 
براي من و هم براي کل کاروان ورزشي ايران رخ دهد و در نهايت دل 
همه هموطنان ما شاد شود.« حميد سوريان به عنوان اولين کشتي گير 

ايران در المپيک ريو روز 24 مرداد ماه به مصاف حريفان خود مي رود.

ناراحت کردن مردم درست نبود
تيم ملي واليبال ايران در حالي صبح امروز اولين بازي خود در رقابت هاي المپيک را 
برابر آرژانتين برگزار کرد که علاقه مندان به ورزش هنوز سؤال هاي زيادي بابت 
عدم حضور سه ملي پوش مطرح اين تيم در مراسم رژه افتتاحيه دارند و منتظر 
پاسخگويي و برخورد مسئولان کاروان با آنها هستند. امير خوش خبر، سرپرست 
تيم ملي واليبال که گفته مي شود غيبت اين سه ملي پوش در مراسم افتتاحيه 
بي ارتباط با او نيس��ت با غيرمنطقي خواندن اين اقدام ملي پوشان 
واليبال گفت: »ربط دادن عدم حضور اين ملي پوشان به لباس 
کاروان و مش��کل من در اين خصوص اشتباه محض بود. اين 
ملي پوشان ناراحت و پشيمان هس��تند. لباس ها براي من 
اندازه نبود و نتوانستم آنها را بپوشم، اما اين مسئله نمي تواند 
دليل موجهي براي حضور نيافتن در رژه براي ديگران باشد، 
از همه بدتر اينکه اين مسئله نبايد در شبکه هاي اجتماعي 
انتش��ار پيدا مي کرد. اين کار اش��تباه دوم و بدتر آنها بود. 
ناراحت کردن مردمي که ما براي شادي آنها و کسب افتخار 

برايشان به اينجا آمده ايم، کار درستي نبود.«

فريدونحسن
المپيك


